

Date: 26 May 2024

Sale of used Items

UNICEF Iraq Office invites bids from interested parties for the surplus of the following miscellaneous property items. These miscellaneous items are being offered for sale in USD to suppliers and interested people under the following terms and conditions:

- 1- The miscellaneous items will be on display in Store No.4 in Shalichia Warehouse Compound of Iraq Railways in Baghdad between the hours 10:00 am to 01:00 pm starting from Monday 27 May 2024 through Wednesday 29 May 2024. No guarantee of their condition is given.
- 2- The miscellaneous items are offered for sale “as is and where is” and without recourse. UNICEF will make no repair or delivery services.
- 3- Bidders are urged to inspect the miscellaneous items prior to submitting bids.
- 4- The miscellaneous items will be sold as lots and will be awarded to the highest bidder.
- 5- Annex K must be completed and sent via email to: irqtender@unicef.org,. No bids will be accepted after **12:00 noon of Wednesday 29 May 2024.**
- 6- Successful bidder will be notified and payment in full must be made prior to the removal of the property items and in any case within **three** days of the award.
- 7- Upon payment of the bidder price in full, by cash, payable to UNICEF, title to the miscellaneous items passes to the bidder and all handling thereafter shall be at the expenses and risk of the bidder.
- 8- Please note that UNICEF is unable to provide any assistance either mechanical or manpower for any of the loading of the miscellaneous items.

For more information, please contact Mr. Osama Al-Bayati @07809194145 or Mr. Raed Mousa @ 07901890925.

التاريخ: 26 ايار 2024

مزايدة علنية لبيع مواد مستعملة

مكتب منظمة اليونيسيف في بغداد يدعوا كل من يهمله الامر لتقديم عطائاتهم لشراء مواد متفرقة والمدرجة تفاصيلها في ادناه، ان المواد المذكورة معروضة للبيع لأعلى سعر يقدم من قبل المزايدين وحسب الشروط التالية:

- 1- المواد المتفرقة المعروضة للبيع معروضة للمعاينة في مخزن رقم (4) في مجمع مخازن الشالجية في بغداد التابع للشركة العامة لسكك حديد العراق من الساعة العاشرة صباحا وحتى الساعة الواحدة ظهرا وللفترة من يوم 27 ولغاية 29 ايار عام 2024.
- 2- ان المواد المتفرقة المعروضة للبيع تباع وفق حالتها ومكانها الحاليين، المنظمة لا تتحمل اية مصاريف تصليح او نقل.
- 3- على المزايدين معاينة وفحص المواد المتفرقة قبل تقديم العطاءات
- 4- ان المزايدة ستتم عبر بيع المواد المتفرقة جميعا وستتم الاحالة لأعلى سعر مقدم من قبل المزايدين. سيهمل اي عطاء لا يشمل المواد المتفرقة جميعا.
- 5- يجب تقديم العطاء عن طريق ارسال الملحق ك عن طريق الايميل الى العنوان irqtender@unicef.org ولا تقبل العطاءات بعد انتهاء مدة التقديم بعد الساعة الثانية عشرة يوم 29

ايار 2024

- 6- على الفائز بالمزايدة تسديد كامل مبلغ العطاء بحساب منظمة الامم المتحدة للطفولة (اليونيسيف) خلال ثلاثة ايام من تاريخ تبليغه بفوزه بالمزايدة، وعلى الفائز رفع جميع المواد المتفرقة بعد ايداع مبلغ المزايدة بحساب المنظمة وخلال ثلاثة ايام.
- 7- بعد قيام الفائز بايداع مبلغ المزايد بحساب منظمة اليونيسيف تصبح الحاويات موضع المزايدة ملكا للفائز بالمزايدة. يتحمل الفائز بالمزايدة كافة الاضرار والمصاريف المترتبة على عدم رفع المواد المتفرقة خلال ثلاثة ايام من تاريخ تسديد مبلغ المزايدة.
- 8- منظمة اليونيسيف ليست لديها عمال او اليات في المخزن ولن تقدم اية تسهيلات لرفع الحاويات المباعة من المخزن المذكور.

للاستفسار عن المزايدة، يرجى الاتصال بالسيد اسامة والسيد رائد، موبايل: 07901890925 &

07809194145